
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 7/9 2016

i Mörtelek i Karins stuga.

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Karl-Erik Karlsson, Tommy Bengtsson, Conny 

Olofsson och Sven-Ivar Svensson.

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Karl-Erik Karlsson.

4. Föregående mötesprotokoll. Lisbet föredrog förra mötets protokoll. Detta godkändes och 

lades till handlingarna.

5. Ekonomisk rapport. augusti månad: inkomster 6783:- utgifter 4753:- en vinst på 2030:-. 

Under året har vi gjort en vinst på 6636:-. Söndagarna har gått med god vinst. 

Uthyrningen har inbringat 5100:-. Det finns för tillfället i kassa och bank 145 818:-.

6. Sågverket. Ansvaret för sågverket kommer Sven-Ivar Svensson och Tommy Bengtsson 

att ta.

 

7. Verksamheter, planering och genomförande. Vi kommer att ha ett planeringsmöte inför 

2017 den 16/10 kl. 17.00. Julmarknaden. Krister kollar med Brita om vilka som brukar 

vara med. Granflo Bygg och murare har kollat skorstenen i Karins stuga. De behöver två 

dagar på sig att reparera den. Den är frostsprängd. Summa ca 10 000:-. Den 18/9 träffas 

vi för att ta bort putsen. Eventuellt också plåt runt skorstenarna på Smedjan och Karins 

stuga.

 

8. Övriga frågor. Vi tänker beställa nya tröjor med den nya loggan på. Sven-Ivar tar reda på 

kostnaden för detta. Det behövs fler nockpannor till Smedjan. Vi kollar med Wahlbergs. 

Dags att börja leta manus till nästa upplaga av Åsedaboken. Den är planerad att komma 

ut 2018.

9. Nästa möte blir torsdagen den 6/10 kl. 18.30 i Karins stuga.



10. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Mötet avslutades med trevligt 

prat och gott fika som Krister bjöd på.

Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Karl-Erik Karlsson


